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Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter indította útjára 
az első vízilabda mérkőzést az új uszodában

Szabóné Forgács Gabriella tankerületi igazgató

Szorcsik József polgármester 
és Rétvári Bence országgyűlési képviselő

Politikusok főhajtása az aradi vértanúk emlékművénél

Folytatás a 2. oldalon

A Dunakeszi Diáknegyedből nem csak a diákok „profi-
tálnak”, mérete és adottságai tették lehetővé, hogy tö-
kéletes helyszíne legyen a Dunakeszi Tankerületi Köz-
pont október 7-én, hétfőn tartott egész napos szak-
mai pedagógiai napjának. A IV. Dunakeszi Tankerületi 
Szakmai Napra a régió 28 településéről csaknem 1700 
tanár és pedagógus érkezett továbbképzésre, hogy a 
diákokkal való kommunikációtól kezdve a problémás 
gyermekeken, a művészeten és a digitális világon át 
egészen a tanári pálya szépségéig mindenki személy-
re szabottan vegyen részt az őt érintő előadásokon.

Folytatás a 6. oldalon

A dunakeszi új 
sportuszoda a környező 

települések lakóit is 
kiszolgálja

Tisztelgés és főhajtás az 
aradi vértanúk emléke előtt

Folytatás a 4. oldalon

Folytatás a 4. oldalon

A térségünkben lévő községek közül az elmúlt önkormányzati ciklusban 
rekordmennyiségű pénz, több mint 1 milliárd forint áramlott Csörögbe 
Szorcsik József polgármestersége alatt. Az ott élő emberek a nagy üte-
mű fejlődést látva, tapasztalva a következő öt évre ismét bizalmat sza-
vaztak Szorcsik Józsefnek, akivel ezúttal a legutolsó két beruházásuk-
ról, a Főnix Ligetről és a rekortánpálya építéséről beszélgettünk.

Közösségi összefogással 
gyarapodik és újul meg Csörög 

Folytatás a 2. oldalon

A Dunakeszi Diáknegyed részeként megépült Dömötör Zol-
tán Dunakeszi Sportuszoda nemcsak a Pest vármegyei vá-
ros, hanem a környező települések vízi sportok iránti igé-
nyét is kielégítheti – jelentette ki a létesítmény október 4-i 
átadó ünnepségén dr. Tuzson Bence igazságügyi miniszter. 
Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter szerint Du-
nakeszi a sportnemzetből sportoló nemzetté válás egyik 
legfontosabb pillére.

Tuzson Bence, aki a térség 
fideszes országgyűlési 

képviselője is, kiemelte, hogy 
a sportlétesítmény akár nem-
zetközi vízilabda-mérkőzések 
megrendezésére is alkalmas; 
ekkora uszoda, a fővároson 
kívül csak Gödöllőn van.

Dunakeszi a legdinamiku-
sabban fejlődő város Magyar-
országon, és mostanra a spor-
tok városává vált, mivel az el-
múlt években több mint 80, 
sporttal kapcsolatos fejlesz-
tést sikerült végrehajtani

– mondta a politikus, hoz-
záfűzve: a Duna közelsége és 
a kormányzati fejlesztések ré-
vén az is elmondható, hogy 
Dunakeszi a vízi sportok vá-
rosává is vált.

A miniszter hangsúlyozta, 
hogy a környéken több mint 
7000-en vannak, akik sport-
egyesületekben sportolnak, 
a sport pedig segít egészsé-

gesebb generációkat felne-
velni.

– Egy kormánynak és egy 
országgyűlési képviselőnek is 
vannak lehetőségei, hogy se-
gítséget nyújtson, de ezek a le-
hetőségek önmagukban keve-
sek, ehhez bizony kell egy jó 
városi vezetés, egy erős, ösz-
szetartó közösség, amely öt-
letekkel áll elő, és az ötlete-
ken túl az elképzelések meg-
valósításához leteszi a terve-
ket az asztalra, és megvan az 
elhatározás, az akarat is ab-
ban, hogy ezekből az ötletek-
ből, ezekből a tervekből végül 
valami megvalósuljon. Du-
nakeszin ilyen polgármester 
és képviselő-testület van, az 
ő kitartó és nagyon kemény 
munkájának is az eredménye, 
hogy megvalósulhatott az 
uszoda – mondta a város or-
szággyűlési képviselője.

Workshopok, szakmai előadások 

Ünnepélyesen újra átadták a gyönyörűen 
felújított váci székesegyházat, 

felszentelték az új oltárát

Az új önkormányzati ciklusban 
folytatják a megkezdett munkát

Közel 1700 pedagógus vett részt a IV. Dunakeszi Tankerületi Szakmai Napon

Október 6-án ünnepi szentmise keretében Marton Zsolt megyéspüspök megáldotta és átadta a 
2021-2024 között belülről felújított váci Nagyboldogasszony-székesegyházat, valamint felszentel-
te annak új oltárát. 
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A politikusok büszkén álltak össze egy fotóra, elkészült Csörög új büszkesége a rekortánpálya

Marton Zsolt váci megyéspüspök

Soltész Miklós államtitkár és Rétvári Bence parlamenti államtitkár

Az átadás után visszatér a 
liturgikus élet a székes-

egyházba, és a látogatók előtt is 
teljes szépségében tárulhat fel 
a Magyarországon ritka klasz-
szicista architekturális díszítő-
festés, valamint a gyönyörű-
en restaurált különleges késő 
barokk freskóegyüttes, Anton 
Maulbertsch mester és tanít-
ványai alkotása.

A megáldási szentmisén 
koncelebrált dr. Erdő Péter 
bíboros, prímás, esztergom-
budapesti érsek, dr. Ternyák 
Csaba egri érsek és a Magyar 
Katolikus Püspöki Konferen-
cia (MKPK) több tagja. 

A közéleti díszvendégek so-
rában jelen volt mások mel-
lett Soltész Miklós, egyházi és 
nemzetiségi kapcsolatokért fe-
lelős államtitkár, miniszter-
helyettes, dr. Rétvári Bence, a 
térség országgyűlési képviselő-
je és Matkovich Ilona, Vác pol-
gármestere is.

Michael Wallace Banach 
apostoli nuncius nevében, Fe-
renc pápa áldását is tolmácsol-
va a pápai követség képviselője, 
Mons José Antonio Rodríguez 
García köszöntötte az ünneplő 
híveket. 

„A Váci Egyházmegye ezer-
éves története egy élő egy-
ház története, egy olyan egy-
ház története, amely arra az 

egyetlen szegletkőre épül, 
amely maga Jézus Krisztus, 
aki beteljesítve a népek remé-
nyét végső alapot és értelmet 
ad az életünknek. Ő az a for-
rás, amelyből folyamatosan 
friss és élő vizet meríthetünk, 
amely új élettel tölt el, és báto-
rít, amikor a kifáradás veszé-

lye fenyeget bennünket. Azok-
nak, akik vissza akarnak térni 
a forráshoz, készen kell állni-
uk, hogy az ár ellen ússzanak. 
Az egyház, és ez a gyönyörű 
székesegyház is az az edzőte-
rem, ahova pontosan azért jö-
hetünk, hogy Isten igéjének a 
hallgatása és a szentségek vé-

tele által felkészítsük magun-
kat, hogy az árral szemben úsz-
szunk” – fogalmazott a Szent-
szék képviselője azt a buzdí-
tást is hozzátéve, hogy a hívők 
közösségének Máriát követve 
együtt az élő kövek egyházává 
kell válniuk.

A szentmise elején Marton 
Zsolt emlékeztetett, hogy a 
váci székesegyház átadását a 
dunai árvíz miatt kellett két 
héttel elhalasztani és egyben 
köszönetét fejezte ki mind-
azoknak, akik akkor a vá-
ros védelme érdekében so-
kat tettek.

Az oltárszentelést előké-
szítendő, Marton Zsolt me-
gyéspüspök utalt arra, hogy 
az oltárkő mindig magát Jé-
zus Krisztust szimbolizálja: 
„Az oltár a legszentebb cselek-
mény helye, amely köré min-
den szentmisében összegyű-
lünk Krisztus meghívásának 
eleget téve, azért, hogy ünne-
pélyesen kifejezzük: nekünk 
Krisztus az első és a legfonto-
sabb az életünkben.”

A szertartás után Soltész 
Miklós, egyházi és nemzeti-
ségi kapcsolatokért felelős ál-
lamtitkár, miniszterhelyettes 
is köszöntőt mondott, egyút-
tal megemlékezve az aradi vér-
tanúkról.

„Megtanulhatjuk a táborno-
koktól, a hívő keresztény lel-
kektől az Istenben való bizo-

dalmat. Minden helyzetben 
van vigasztalás. Bármilyen 
gond, fájdalom tornyosodik, 
van remény, van mibe és van 
kibe kapaszkodnunk. A temp-
lomok, a hit, a kereszténység 
ezt nyújtja, ezt adja nekünk. 
Templomokat, székesegyháza-
kat újítunk fel egyházainkkal 

közösen, de nem csak azért, 
hogy szép legyen egy telepü-
lésnek, vagy, hogy munkát ad-
junk szakembereknek, hanem 
leginkább azért, hogy a lelki 
épülést szolgáljuk, közösséget, 
települést, nemzetet egyaránt.” 

Ribáry Zoltán
Fotó: Szabó Csaba

Csörögben, a Civil Ház kö-
zelében található az a 

többfunkciós park, melyet Fő-
nix Ligetnek hívnak. Nevét a 
község címerében látható fő-
nixmadárról kapta, amely a 
felemelkedést, a folyamatos 
megújulást jelképezi.

- Hála Istennek, nagyon sok 
szép fejlesztést tudtunk végre-
hajtani az utóbbi ciklusban – 

kezdi a beszélgetést Szorcsik 
József. - A Főnix Liget a TOP_
Plusz pályázatból került kiala-
kítására. Európai uniós for-
rás, amit a kormányunk elő-
legezett meg, és olyan ütem-
ben haladunk, hogy szeret-
nénk idén átadni. Mivel a 170 
millió forintos támogatási for-
rás nem fedezte a közbeszerzés 
által beérkezett árajánlatokat, 
37 millió forintos differen-
cia keletkezett, ezért úgy gon-

doltuk, hogy két ütemre oszt-
juk a beruházást és a második 
ütemben fedjük le a színpadot. 
A Liget el tud készülni, a nö-
vényzet, a fásítás, a padok, te-
hát minden kialakításra került 
az első ütemben. A színpadnak 
a felső része várat magára, ezt 
jövő év elejére tervezzük egyéb 
forrásból megvalósítani.

A Liget teljes mértékben al-
kalmas közösségi összejövete-
lekre: okospadok, mini tó, sé-

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Ünnepélyesen újra átadták a gyönyörűen felújított 
váci székesegyházat, felszentelték az új oltárát

Közösségi összefogással 
gyarapodik és újul meg Csörög 
Az új önkormányzati ciklusban folytatják a megkezdett munkát

tány, biciklitároló, elektromos 
rollertöltő, nagy Csörög-fel-
irat, emellett tároló és öltöző 
épület, valamint WC is talál-
ható a parkban. 

- Erre a beruházásra azért 
volt szükségünk, mert Csörög-
nek sok más mellett nem volt 
közösségi tere. Nem volt egy li-
get, egy park, ahol az emberek 
tudnak sétálni vagy kutyát sé-
táltatni. A Főnix Liget közös-
ségi tér, ahol össze lehet jönni 
beszélgetni. A színpad olyan 
közösségi rendezvényeknek 
lesz a helyszíne, mint például 
a gyermeknap. A fejlesztésnek 
köszönhetően most már nem 
kell – mint korábban - körfor-
galomban, közterületen tarta-
ni a rendezvényeket, hanem 
egy szépen kialakított környe-
zet, a Főnix Liget ad otthont az 
eseményeknek. 

Mint megtudtuk: a park zöld-
mezős beruházás egy olyan te-
rületen, amelyik eddig kihasz-
nálatlan volt. A polgármes-
ter elmondta, hogy a nyáron az 
egyik közösségi napon szemlél-
tető bejárást is tartottak, a tér-
képről kinyomtatta a képeket, 
hogy milyen volt korábban ez 

a terület: aszfaltút, közvilágí-
tás, épület nélküli mező. Az-
óta megépült a Civil Ház, mellé 
a Főnix Liget, és ehhez kapcso-
lódóan a rekortánpálya, amire 
nagyon büszkék a csörögiek.

- A rekortánpálya a többi-
től független beruházás volt, az 
MLSZ és a Máltai Szeretetszol-
gálat közös projektje, amit sike-
rült kilobbiznom – emeli ki a 
polgármester. - Ez csaknem 100 
millió forintos beruházás, ami 
a földmunkát, a villanyvilágí-
tást is magában foglalta. Multi-
funkcionális 40x20 méteres ké-
zilabda-méretű pálya, palánk-
kal, hálóval, ahol keresztben 
kosárpalánkok is vannak. Örü-
lök annak, hogy a pályát grund-
jelleggel tudjuk használni, nyit-
va tartani, tehát bárki bármikor 
mehet, gyerek, felnőtt, labdáz-
hat, pattogtathat. 

Ezen a pályán tartják a 
Csörögben működő egyesüle-
tek – karatecsapat, focicsapat - 
edzéseiket meghatározott idő-
pontokban, de ezen kívül bár-
ki használhatja. S ami nagyon 
nagy előrelépés, hogy a pálya 
minősége és a reflektoros vilá-
gítás lehetővé teszik azt, hogy 
ősszel is bármikor tudnak itt 
sportolni a helyiek.

Csörög elmúlt öt éves ön-
kormányzati ciklusában látvá-
nyos volt a fejlődés, ez garanci-
át is jelentett, hogy ismét meg-
választották Szorcsik Józsefet 
polgármesternek.

- Az önkormányzati válasz-
tás előtt, május 31-én közmeg-
hallgatást tartottunk, ahol ösz-

szegeztük az elmúlt öt eszten-
dő beruházásait. Megdöbben-
tő szám jött ki: 1 milliárd 143 
millió forintot sikerült a tele-
pülésre hozni forrásként, ami 
mind beruházás volt, köztük 
van az előbb említett két fej-
lesztés is. Azóta egyébként már 
újabb forrás érkezett, de azt 
nem számoltuk bele – mondja 
a polgármester -, amikor már a 
jövő terveiről kérdeztük.

A polgármester felidézte, 
hogy amikor az önkormány-
zat 2019-ben elkezdte a mun-
kát, akkor az egyik legfonto-
sabb célként a közösségépítést 
jelölték ki. 

- Büszkén jelenthetem ki, 
hogy ma már a közösség meg-
van, mellyel összefogva to-
vább dolgozunk a település 
fejlődéséért. Az is örömte-
li, hogy mind többen csatla-
koznak hozzánk, ez nagysze-
rű dolog. Ezt szolgálja a sok 
fejlesztés, ez vonzza ide a sok 
beköltözőt. Bővült a belterü-
let, ingatlanfejlesztés is tör-
ténik a településen, 24 lakás 
épül. Ez elképzelhetetlen lett 
volna, mondjuk 6 évvel ez-
előtt. Az ingatlanfejlesztővel 
megállapodtam, hogy a teme-
tő kialakításához biztosítja a 
területet, ugyanis Csörögnek 
nincs saját temetkezési helye. 
Ezenkívül még egy nagy füves 
sportpályára való területen 
egy-két ingatlan épül, amivel 
az önkormányzat erősödik, 
gyarapodik – mondta befeje-
zésül Szorcsik József.

Fischer Erzsébet
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A választópolgárok bizalmából a következő 5 évben döntéseikkel ők alakítják Göd fejlődését, mindennapi  életét

Tuzson Bence: Dunakeszi immár nemcsak a sportok, hanem a vízi sportok városa is

Dömötör Zoltán Dunakeszi Sportuszoda

Visszaadtuk a tizenharmadik havi nyugdíjat, amit a jövő évi költségvetésben állandósí-
tunk, januárban pedig újabb nyugdíjemelésre számíthatnak a jogosultak, ami a várha-
tó inflációhoz igazodik majd – fogalmazott a lapunknak adott nyilatkozatában Tuzson 
Bence, térségünk országgyűlési képviselője, hazánk igazságügyi minisztere, aki fel-
hívta a figyelmet arra is, hogy bár nem minden fejlesztés szemmel látható, mégis nél-
külözhetetlen és elengedhetetlen a mindennapi élet jobbá tételéhez. Így például jelen-
tős támogatást kap Csomád önkormányzata a Dózsa György utcai vízvezeték meghosz-
szabbítására, valamint egy újabb járdaszakasz megújítására a Kossuth utcában, Fóton 
pedig az év végére elkészül a Nemzeti Filmintézet stúdiójának bővítése, ami már ön-
magában is a magyarországi stúdiókapacitás huszonkét százalékos bővülését jelenti 
– tette hozzá a képviselő.

Jövő februárban sorrend-
ben immár ötödik alkalom-

mal fizet az állam tizenhar-
madik havi nyugdíjat, a ma-
gyar kormány ugyanis a há-
borús időkben is megtartja a 
nyugdíjasoknak tett ígéretét 
és megvédi a nyugdíjak érté-
két – mondta el a lapunknak 
adott nyilatkozatában Tuzson 
Bence, térségünk országgyű-
lési képviselője, hazánk igaz-
ságügyi minisztere. Mindez-
zel kapcsolatban hangsúlyoz-
ta azt is, hogy a magyar kor-
mány kiemelt figyelmet for-
dít az idősekre, különösen a 

gazdasági nehézségek idején. 
Mint mondta, „megőriztük a 
nyugdíjak értékét és 2010 óta 
jelentősen növeltük azok ösz-
szegét. A januári újabb nyug-
díjemelés mértéke a várha-
tó inflációhoz igazodik majd. 
A Gondosóra-program révén 
pedig, amit minden hatvan-
öt év feletti, az otthonában élő 
magyar állampolgár ingyene-
sen igénybe vehet, az idősek 
biztonságát egy huszonnégy 
órás ingyenes jelzőrendszer-
rel támogatjuk, amely gyors 
segítségnyújtást biztosít. Ed-
dig mintegy hatszázötvenez-

ren regisztráltak a Gondos-
óra-programba, az ő életük és 
egészségük ma nagyobb biz-
tonságban van, mint koráb-
ban volt.”

Jövőre a kétszeresére emel-
jük a gyerekek után járó csa-
ládi adókedvezményt is – tette 
hozzá Tuzson Bence.

Nem minden fejlesztés lát-
ható szabad szemmel, ezek 
többsége mégis nélkülözhe-
tetlen és elengedhetetlen ah-
hoz, hogy jobbá és komfor-
tosabbá tegyük az itt élő em-
berek mindennapjait – foly-
tatta a képviselő, aki fontos 

eredményként beszélt arról 
is, hogy jelentős támogatást 
kap Csomád önkormányza-
ta a Dózsa György utcai víz-
vezeték meghosszabbítására, 
valamint egy újabb járdasza-
kasz megújítására a Kossuth 
utcában.

A közeli Csömörön az idén, 
az év elején a Hársfa bölcső-
de megnyitása, vagyis a Laky-
kúria épületének felújítása a 
legfiatalabb korosztálynak, il-
letve a szüleiknek biztosított 
lehetőségeket, ami ugyancsak 
egy nagyon fontos szempont 
– folytatta térségünk ország-
gyűlési képviselője, aki sze-
rint az itt elvégzett munka 
minőségét igazolja az a rangos 
szakmai díj is, amit az átala-
kítás tervezői kaptak nemrég. 
Ezúton is gratulálok Zsuffa 
Zsoltnak és tervezőcsapatá-
nak, akik olyan megoldásokat 
találtak a Laky-kúria felújítá-
sára, amelyekben találkozik 
a tradicionalitás tisztelete, a 
szakmai igényesség és a funk-
cionalitás elve is – nyilatkoz-
ta lapunknak Tuzson Bence, 
térségünk országgyűlési kép-
viselője.

Kérdésünkre válaszolva 
hangsúlyozta azt is, hogy az 
év végére elkészül a Nemze-
ti Filmintézet fóti stúdiójá-
nak bővítése, és ez már önma-
gában is a magyarországi stú-

diókapacitás huszonkét száza-
lékos bővülését jelenti. Mind-
ez azért is fontos, mert épp a 
napokban beszélt Káel Csaba, 
a magyar nemzeti mozgókép-
ipar fejlesztéséért felelős kor-
mánybiztos Londonban ar-
ról, hogy mára már Magyar-
ország a második számú euró-
pai filmgyártó központtá vált 
– tette hozzá. Szerinte ugyan-
is azáltal, hogy egy ilyen je-
lentős fejlesztés éppen Fóton 
valósul meg, az egész térsé-
günk előtt is nagy lehetősé-
gek nyílnak meg, felértékelő-
dik a régió szerepe, ugyanis 
az itt működő stúdió idevonz-
za hozzánk a nagy nemzetközi 
filmgyártó cégeket. Az elmúlt 
időszakban már volt alkal-
munk ünnepelni olyan nagy 
nemzetközi sikereket, ame-
lyek részben Fóthoz is kötőd-
tek, ez pedig minden magyar 
és helyi közreműködő számá-
ra is nagy eredmény – nyilat-
kozta lapunknak Tuzson Ben-
ce, térségünk országgyűlési 
képviselője, hazánk igazság-
ügyi minisztere.

Mint mondta, Magyaror-
szág kormánya folyamatosan 
törekszik az állatvédelmi in-
tézkedések bevezetésére és a 
civil szervezetek támogatásá-
nak bővítésére. „Bevezettük a 
mikrocsip kötelező behelyezé-
sét, és több százmillió forin-

tot biztosítottunk az ivartala-
nítási programra. Az idén feb-
ruárban állatvédelmi online 
felmérést indítottunk Közös 
ügyünk az állatvédelem cím-
mel, amelyben több mint ne-
gyedmilliónyian mondták el 
a véleményüket. A kérdésekre 
adott válaszokból pedig kiraj-
zolódik, hogy a magyar embe-
rek a hatóságoktól szigorúbb 
fellépést várnak.”

Dunakeszi immár nem-
csak a sportok, hanem a vízi 
sportok városa is – folytat-
ta a képviselő, miután átad-
ták a Dömötör Zoltán Duna-
keszi Sportuszodát, amit már 
használatba is vettek a fiata-
lok. Az uszoda az agglomerá-
cióban is egyedülálló, az észa-
ki térségben ugyanis egyedül 
Gödöllőn van hasonló adott-
ságú létesítmény. Nemcsak 
Dunakeszinek, hanem a kör-
nyező települések számára is 
nagy dolog az uszoda meg-
építése – mondta lapunknak 
Tuzson Bence. A térségben 
egyébként is nagy igény van 
a sportra, közel hétezer ak-
tív, sportegyesületben igazolt 
sportolót jegyeznek a statisz-
tikák, az elmúlt években pe-
dig több mint nyolcvan sport-
fejlesztést hajtottunk végre – 
összegezte térségünk ország-
gyűlési képviselője.

Szabó Palócz Attila

Tuzson Bence: Hamarosan jön 
az újabb nyugdíjemelés!

Térségünkben nagy 
igény van a sportra

A gödi polgármesteri hivatal dísztermében szerda délután megalakult városunk új képvise-
lő-testülete. A június 9-i önkormányzati választás eredményeinek megfelelően a 11 fős testü-
letben a legerősebb frakció a Kammererrel a Változásért Egyesületé lett, amelynek színeiben 
velem együtt nyolcan állunk neki a következő ciklusnak – írja Facebook-oldalán a város régi-
új polgármestere, Kammerer Zoltán.

 Letették az esküt a gödi képviselők és a polgármester 

„Képviselőink mind a nyolc 
egyéni választókerületet meg-
nyerték Gödön, de a vonat-
kozó jogszabályoknak meg-
felelően három úgynevezett 
kompenzációs-listás képvise-
lői hely is van a testületben, 
ezeken a Demokratikus Koa-
líció és a Göd-ÉRT Egyesület 
osztozik.

A képviselő-testület tagjai-
val együtt a mai alakuló ülé-
sen esküt tettem arra, hogy a 
következő öt évben szülővá-
rosomat, Gödöt polgármes-

terként és képviselőként min-
den erőmmel és tudásommal 
szolgálni fogom.

Az eskütétel ünnepélyes jel-
legét emelte, hogy mai ülé-
sünkön a képviselők család-
tagjai is jelen voltak.

Az új képviselő-testület elő-
terjesztésem alapján megvá-
lasztotta városunk új főál-
lású alpolgármesterét is Si-
mon Tamás személyében. A 
Településellátó Szervezet ed-
digi vezetője önkormányza-
ti képviselőként és alpolgár-

mesterként korábban szer-
zett tapasztalataival általá-
nos helyettesemként segíti 
az előttünk álló önkormány-
zati ciklusban polgármesteri 
munkámat.

Megválasztása után új al-
polgármesterünk, Simon Ta-
más hivatali esküt tett.

Az új testület azért dolgo-
zik majd, hogy városunk fej-
lődjön és elérje a kitűzött cé-
lokat!” – olvasható a város 
polgármesterének bejegyzé-
sében.  A szerk.
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A szeptemberben megnyílt diáknegyedben épült a város új uszodája

A névadó Dömötör Zoltán özvegye, lánya és unokája Dióssi Csaba 
polgármester és Csoma Attila önkormányzati képviselő társaságában

Történelmi pillanat Dunakeszi életében: Dióssi Csaba, Tuzson Bence, Szijjártó Péter és Bíró Péter 
felavatják a Dömötör Zoltán Dunakeszi Sportuszodát

Az aradi vértanúk hősiességét Tuzson Bence igazságügyi miniszter méltatta

Dunakeszin a gyönyörűen felújított Aradi vértanúk terén Tuzson Bence igazságügyi mi-
niszter, a város országgyűlési képviselője emlékezett meg az 1849. október 6-án ki-
végzett tizenhárom hős tábornokról és az ugyancsak aznap, Budapesten kivégzett Ma-
gyarország első felelős miniszterelnökéről, Batthyány Lajosról.

Október 6-a a magyar tör-
ténelemnek és a magyar 

ünnepeink sorában egy kü-
lönleges nap, nemzeti gyász-
nap, amikor megemlékezünk 
az aradi vértanúkról. Az aradi 
vértanúkról, akik hősök vol-
tak, és életüket áldozták Ma-
gyarország függetlenségéért 
és szabadságáért – jelentette 
ki Tuzson Bence igazságügyi 
miniszter péntek reggel Du-
nakeszin, az Aradi vértanúk 
terén tartott megemlékezésen.

A város országgyűlési kép-
viselője szerint Magyaror-
szágot és a magyar történel-
met mi hajlamosak vagyunk 
úgy látni, mint tragédiák so-
rozatát.

„Igen, október 6-a valóban 
egy tragédia volt, amikor 13 
aradi vértanút és Batthyány 
Lajost, Magyarország első mi-
niszterelnökét kivégezték. De 
önmagában a magyar sors és 
a magyar történelem nem tra-
gédiáknak a sorozata. Mi ma-
gyarok egy különleges képes-

séggel rendelkezünk. Ben-
nünk van a megmaradás ké-
pessége. Erre hívja fel a figyel-
met az 1848-as szabadságharc 
és forradalom, és az aradi vér-
tanúk mártíromsága is. Mert 
bár a forradalom és a szabad-
ságharc elbukott, de mégis mi 
magyarok ebből nőttünk ki. 
Hogyha nem lett volna forra-
dalom és nem lett volna sza-
badságharc, mi magyarok so-
hasem lettünk volna olyanok, 
amilyenekké váltunk.

Talán sohasem lettünk vol-
na olyan erős és egységes 
nemzet. És nem bírtuk volna 
ki a történelem viharait. Nem 
bírtuk volna ki azt az időt, ami 
1848 után következett, nem 
bírtuk volna ki az első világ-
háborút és az azt követő tra-
gédiát, Trianont, és nem bír-
tuk volna ki a második világ-
háborút, az azt követő idősza-
kot, a terrort és 1956-ot sem. 
De 1848, az aradi hősök már-
tíromsága összekovácsolta a 
magyarságot, és minket, ma-

gyarokat igazi nemzetté tett. 
Talán ez a legfontosabb örök-
sége ennek az időszaknak, ok-
tóber 6-ának, Magyarország 
mártírjainak. Én arra kérem 
önöket, hogy ha ezekre az em-
berekre, a magyar hősökre 
emlékezünk, mindig az jusson 
eszükbe, hogy Magyarország 
és a magyarság ebből nőtt ki, 
ebből lettünk erősek, és ma, 
amikor arra gondolunk, hogy 
magyar, Magyarország, rájuk 
kell gondolni az ő örökségük-
re, és arra, hogy mi magyarok 
ebből táplálkozunk, és ebből 
fog fejlődni a magyar jövő is” 
– hangzottak az igazságügyi 
miniszter szavai.

Tuzson Bence beszédét kö-
vetően a város vezetőivel, az 
önkormányzati és a nemzeti-
ségi képviselőkkel, az intéz-
mények vezetőivel együtt ko-
szorút helyeztek el az aradi 
vértanúk emléke előtt tisztel-
gő szobor talapzatán.

V. I.
Fotó: KesziPress

Az új uszoda 
a cselekvőképesség 

szimbóluma
Dióssi Csaba polgármes-

ter a cselekvőképesség szim-
bólumának nevezte az uszoda 
felépítését. Jelezte, hogy már 
a 60-as években felmerült az 
igény egy uszodára, de csak 
2017-ben sikerült az első ilyen 
létesítményt átadni.

Az új uszodáról azonban 
rögtön kiderült, hogy nem 
elég az 50 ezres városnak és 
a környező településeknek. 
Ezért a diáknegyed részeként 
megépítették ezt az uszodát 
– fűzte hozzá a polgármester. 
Hozzátette: nagyon büszkék a 
városi sportegyesületre, mely-

nek 3000 sportolója van, köz-
tük 365 úszó és 70 vízilabdá-
zó.

Dióssi Csaba köszönetet 
mondott a magyar kormány-
nak és mindazoknak, akik 
megteremtették a lehetőséget 
arra, hogy a diáknegyeddel 
együtt felépülhetett az uszo-
da is.

Szijjártó Péter: 
Dunakeszi 

a sportnemzetből 
sportoló nemzetté 

válás egyik 
legfontosabb pillére

Dunakeszi a sportnemzetből 
sportoló nemzetté válás egyik 
legfontosabb pillére, a város 

azon feltételek megteremtésén 
dolgozik, hogy a fiatalok itt ne 
csak a legfelkészültebbek, ha-
nem a legegészségesebbek is le-
gyenek – közölte Szijjártó Pé-
ter külgazdasági és külügymi-
niszter a Dömötör Zoltán Du-
nakeszi Sportuszoda avató ün-
nepségen.

A tárcavezető hangsúlyoz-
ta, hogy a város célja a lehető 
legjobb körülmények és leg-
modernebb technológiák biz-
tosítása ahhoz, hogy a fiatalo-
kat felkészítsék a felnőtt életre, 
a felsőoktatásra vagy éppen a 
munkaerőpiac kihívásaira.

„Itt, Dunakeszin, megte-
remtjük az infrastrukturális 
feltételeit mindannak, hogy az 
itteni fiatalok a lehető legtöbb 
sportággal megismerkedhes-

A dunakeszi új sportuszoda 
a környező települések 

lakóit is kiszolgálja

Tisztelgés és főhajtás az aradi vértanúk emléke előtt

senek, s így érjük el azt, hogy 
a magyarok sportnemzetből 
sportoló nemzetté váljanak” – 
szögezte le.

„Büszkén mondhatjuk el, 
hogy Dunakeszi a sportoló 
nemzetté válás egyik legfon-
tosabb pillére, egyik legfonto-
sabb helyszíne lett itt Magyar-
országon. Hiszen itt Dunake-
szin, a diáknegyeddel együtt, 
immáron hat sportcsarnok-
ban, két komplett sporttele-
pen, szabadtéri sportparkok-
ban, továbbá most már egy, a 
város határain túl is jelentő-
séggel bíró uszodában is spor-
tolhatnak az itteni fiatalok” – 
sorolta.

A miniszter a sport közös-
ségformáló erejére is kitért, 
aláhúzva, hogy az uszoda a kö-
zösségi életnek is fontos tere 
lesz, ahol családok, barátok, 
diákok, sportolók együtt élhe-
tik majd meg a sport örömét.

„Ez is bizonyítja azt, hogy 
egy-egy ilyen beruházás nem-
csak fizikai helyet teremt, ha-
nem szellemi és lelki építke-
zést is jelent egyúttal. Azt hi-
szem, a jelenlévő úszók és vízi-
labdázók nálamnál hiteleseb-
ben tudnának beszélni arról, 
hogy ez a két sportág nemcsak 
az egészséges életmódot segí-
ti elő, hanem a fegyelmet, a ki-

tartást és a céltudatosságot is” 
– jegyezte meg a miniszter.

Az uszodát Bubrik Miklós 
görögkatolikus parókus, dr. 
Farkas László római katolikus 

plébános, dr. Petriné Chikán 
Katalin evangélikus lelkész 
asszony, valamint dr. Kodácsy 
Tamás református lelkész ál-
dotta meg.

Olimpiai bajnokok 
az avató ünnepségen
Az avató ünnepen megje-

lent Madaras Norbert kétsze-
res olimpiai bajnok vízilabdá-
zó, a Magyar Vízilabda Szövet-

ség elnöke, Gergely István két-
szeres magyar olimpiai bajnok 
vízilabdázó és Wladár Sándor, 
a Magyar Úszó Szövetség el-
nöke is.

Az ünnepség meghívott 
vendégei között volt a névadó 
olimpiai bajnok Dömötör Zol-
tán özvegye, lánya és unokája, 
akik nagy megtiszteltetésnek 
tartják, hogy a legendás vízi-
labdázó emléke tovább él, aki-
ről Dunakeszin neveztek el el-
sőként sportlétesítményt.

Forrás: MTI/
Dunakanyar Régió
Fotó: Kovács Zsolt
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Az új képviselő-testület tagjai
Nagyné dr. Spiegelhalter Renáta jegyző, Dióssi Csaba polgármester, dr. Pál Lajos, 

a helyi választási bizottság elnöke

A 2024. június 9-én megválasztott új önkormányzati képviselő-testület október 3-án 
tartott alakuló ülésén dr. Pál Lajos, a helyi választási bizottság elnöke tájékoztatójá-
ban bejelentette, hogy Dunakeszin 33.249 szavazásra jogosult állampolgár él, akik 
közül 20.304 választópolgár részt is vett a szavazáson, a részvételi arány meghalad-
ta a 61 százalékot. A polgármester-választáson öt jelölt indult, akik közül Dióssi Csa-
ba kapta a legtöbb szavazatot, aki a választáson megjelent választópolgárok 59,56 
%-nak, 11. 749 főnek a voksát nyerte el.

Dunakeszi: Letette az esküt az új 
képviselő-testület és a polgármester

A tíz egyéni körzetben győz-
tes önkormányzati képvi-

selő mellett négy fő a kompen-
zációs listán elért eredmény-
nyel jutott mandátumhoz. Az 
új képviselő-testület 15. tag-
ja Dióssi Csaba polgármester, 
aki az általa vezetett szövetség 
jelöltjeinek eredményes válasz-
tási szereplésének köszönhető-
en ismét kétharmados felhatal-
mazással vezetheti az önkor-
mányzatot.

A választási bizottság elnö-
ke elmondta, hogy kifejezetten 
nagy volt a jelöltek száma, akik 
között több független jelölt is 
volt, példaként kiemelte a so-
kadik önkormányzati ciklusát 
elkezdő Hircz Tamás eredmé-
nyességét.  

Dunakeszin öt nemzetiségi 
önkormányzat jött létre: a bol-
gár, a lengyel, a német, a roma 
és az ukrán nemzetiségek vá-
lasztottak képviselőket.

Dr. Pál Lajos tényként rög-
zítette, hogy nagyon nyugodt 
légkörben zajlott a választá-
si kampány. Noha a választá-
si bizottság száznál is több ha-
tározatot hozott, ám ezek több-
sége a választási eljárási prob-
lémákat sérelmezte, de érdem-
ben nem érintették a választás 
tisztaságát.

Köszönetet mondott a válasz-
tási bizottság tagjainak, a jegy-
ző asszony által irányított vá-
lasztási iroda munkatársainak 
és a szavazatszámláló bizottsá-
gokban tevékenykedők szaksze-
rű és színvonalas munkájáért.

Dr. Pál Lajos befejezésül gra-
tulált a megválasztott polgár-
mesternek és a képviselő-testü-
let tagjainak, akiknek eredmé-
nyes, a város valamennyi lakó-
ja érdekében végzett jó munkát 
kívánt.

Dióssi Csaba 
polgármesterként a 

negyedik önkormányzati 
ciklusát kezdi

Polgármesterként a negye-
dik önkormányzati ciklusát 
elkezdő Dióssi Csaba – mi-
után letette az esküt – arról 
beszélt, hogy a választópol-
gároktól kapott óriási biza-
lomnak a jövőben elvégzen-
dő munkájával kell megfelel-
nie. A választópolgárok átad-
ták a döntés lehetőségét és fe-
lelősségét a polgármesternek 
és a képviselő-testület tagjai-
nak, ami óriási megtisztelte-
tés és felelősség mindannyiuk 
számára.

Felidézte a 2010-ben meg-
alakult képviselő-testület ál-
tal elfogadott együttműködési 
megállapodást, amely garan-
ciája volt – pártállástól füg-
getlenül – a város érdekében 
végzett eredményes és sikeres 
munkának. Bizakodva beszélt 
a jövőről, hiszen az akkori 
képviselő-testületből öten ma 
is tagjai a testületnek, akikkel 
együtt a 2019-től működő ön-
kormányzatnak a ma megala-
kult képviselő-testületben tí-
zen kaptak bizalmat a válasz-
tópolgároktól, ami jó esélyt 
kínál arra, hogy továbbra si-
keres és eredményes, a lakos-
ság érdekeit szem előtt tartva 
végezhesse tevékenységét az 
önkormányzat.

– Azt kívánom minden meg-
választott képviselőtársam-
nak, hogy a következő cik-
lusban is olyan munkát tud-
junk önökkel és a lakossággal 
együttműködve végezni, hogy 
az önkormányzati ciklus végén 
ugyanilyen jó hangulatban áll-

hassunk a következő választás 
előtt, hogy azt mondhassuk, 
mi a magunk részéről mindent 
megtettünk. Ehhez az alkotó 
munkához kívánok minden-
kinek sok sikert, jó egészséget 
– zárta beszédét Dióssi Csaba, 
Dunakeszi régi-új polgármes-
tere.

Két alpolgármestert 
és öt tanácsnokot 

választott a képviselő-
testület

A József Attila Művelődési 
Központban rendezett ünne-
pélyes alakuló ülésen a képvi-
selők és a polgármester eskü-
tétele után Dióssi Csaba pol-
gármester javaslatára titkos 
szavazással megválasztották 
az önkormányzat két alpol-
gármesterét.

Sipos Dávid főállású alpol-
gármester, a polgármester ál-
talános helyettese 12 igen, és 3 
tartózkodó szavazattal elnyer-
te a képviselő-testület támo-
gatását.

Nyíri Márton környezetvé-
delmi ügyekért felelős társa-
dalmi megbízatású alpolgár-
mester – megtartja tanári fő-
állását – 12 igen, 3 tartózkodó 
szavazattal elnyerte a képvise-
lő-testület támogatását.  

A két alpolgármester Nagy-
né dr. Spiegelhalter Renáta 
jegyző előtt tette le az esküt, 
majd ezt követően – számos 
napirendi pontban hozott sza-
vazás után – megválasztották 
a pénzügyi és jogi bizottságot, 
melynek elnöke Bilinszky Fe-
renc, tagjai: Hircz Tamás, Ju-
hász Ádám, Juhos Márton, Pe-
thő Krisztián.

Csoma Attila kapta meg a 

Gondoskodunk az idősek-
ről tanácsnoki megbízatást, 
Seltenreich József családügyi 
tanácsnok lett, Szabó József 
egyházügyi tanácsnok, Benkő 
Tamás a sport és ifjúságvédel-
mi tanácsnoki feladatok ellá-
tására kapott megbízást, Cse-
resznyés Csilla egészségügyi 
tanácsnokként tevékenykedik.

A képviselő-testület létre-
hozta a külkapcsolatokért fe-
lelős önkormányzati biztos 
státuszt, melyet Kárpáti Zol-
tán tölt be.

A képviselő-testület ünne-
pélyes alakuló ülése után – 
melyet a Himnusz és a Szó-
zat közös eléneklése, vala-
mint Babják Annamária szín-

művésznő gyönyörűen hang-
zó szavalata foglalt keretbe 
– a képviselők, a polgármeste-
ri hivatal vezető munkatársai, 
az intézmények képviselői, a 
meghívott vendégek együtt 
koccintottak Dunakeszi to-
vábbi fejlődésére.

Vetési Imre
Fotó: KesziPress
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Dióssi Csaba, Dunakeszi polgármestere köszöntötte a pedagógusokat

APRÓHIRDETÉS
•  Tetődoktor! Régi hajlott tetők javí-

tása, cseréje, beázás elhárítás, bá-
dogozás, Lindab tető, új tető cse-
repezése, kisebb javítások, SOS 
munkák: 0620/466-2774

     

KORÁBBI LAPSZÁMAINKAT MEGTEKINTHETI 
A DUNAKANYARREGIO.HU INTERNETES PORTÁLON!

Hazánk egyik meghatározó építőanyag-gyártójánál, a Duna-Dráva Cement Kft.-nél a társadal-
mi felelősségvállalás a cégfilozófia szerves részét képezi. A fenntartható működés kiemelt 
jelentőséggel bír a vállalat mindennapjaiban, tükrözve az anyavállalat értékrendjét. Legyen 
szó társadalmi, vagy környezeti felelősségvállalásról a DDC minden vállalat számára követen-
dő példaként szolgál! Szentesi Zöldi László író, újságíró, publicista szeret benézni a kulisszák mögé, olyat felderí-

teni és megosztani a közvéleménnyel, amire eddig mások nem mutattak érdeklődést. Ezeket 
az információkat pedig mindig fogyasztható, az olvasó számára könnyen követhető, élveze-
tes módon adja közzé. Így olvashatjuk a Sződligeten élő író minap megjelent legújabb köny-
vét is, amelyben Kodolányi János posztumusz Kossuth-díjas író, újságíró életének egy elhall-
gatott, vagy inkább elhallgattatott szakaszát mutatja be.

A IV. Béla Király Gimnázi-
umban rendezett szakmai 

konferenciát Szabóné Forgács 
Gabriella tankerületi igazgató 
nyitotta meg, a pedagógusokat 
köszöntötte Dióssi Csaba, Du-
nakeszi polgármestere.

„Dunakeszin nemcsak új is-
kolákat építünk, vagy éppen az 
iskolák épületeit újítjuk fel, ha-
nem a pedagógusok tovább-
képzését is támogatjuk, és szí-
vesen segítjük a munkájukat. 
A mi gyermekeink, a dunake-
szi gyerekek járnak ide, ezért 
fontos, hogy megfelelő környe-
zetben, az életre és a továbbta-
nulásra megalapozó nevelés-
ben és oktatásban részesülhes-
senek. Partnerei vagyunk az is-
koláknak és ők is partnereink 
a programjainkban. Itt is igaz, 

hogy jó közösség vagyunk mi 
itt, Dunakeszin” – jelentette ki 
többek között a városvezető.

Szabóné Forgács Gabriella – 
a polgármester gondolataihoz 
csatlakozva – felidézte a diák-

negyed születését, a tervezé-
si időszakot, melyben elődjé-
vel, Eich Lászlóval távlatokban 
gondolkodva fogalmazták meg 
szakmai igényeiket, elvárása-
ikat a beruházónak címezve.  

Mint elhangzott, a javaslataik 
között szerepelt többek között 
egy hatalmas előadóterem, egy 
közösségi tér építése is, amely 
jelesül otthont ad a IV. Tanker-
ületi Szakmai Pedagógia Nap-
nak is.

Gubáné Csánki Ágnes, a 
tankerület szakmai tanácsadó-
ja a Telekeszi TV-nek arról be-
szélt, hogy a szakmai napon a 
pedagógusok olyan előadáso-
kon, workshopokon, közel 40 
programon vehetnek részt, me-
lyeken megismerhetik kollégá-
ik kedvező tapasztalatait, ami-
ket hasznosíthatnak a minden-
napok során. A szakember el-
mondta: „kiemelt témánk a 21. 
századi gyerekekhez, generá-
cióhoz igazított tanulási mód-
szerek. Ezt próbáljuk meg kör-
bejárni, hogyan lehet ma úgy 
hatékonyan tanítani, hogy az 

tényleg eredményes legyen, és 
mindehhez alkalmazkodjunk a 
mai, az Alfa és a Z generáció ta-
nulási szokásaihoz. Az előadó-
ink között azonban van olyan 
is, aki például a most beveze-
tésre került, teljesítményérté-
kelési rendszerhez ad segítsé-
get. Vannak olyan előadóink, 
akik egy kicsit átfogóbban kö-
zelítik meg, a workshopok pe-
dig a konkrétumokra adnak le-
hetőséget.”

Az előadások sorát Lehet-e 
a mai tegnapelőtt iskolájából 
holnapra a holnapután iskolá-

ja címmel dr. Gloviczki Zol-
tán, az Apor Vilmos Kato-
likus Főiskola rektora kezd-
te meg, majd - többek között - 
dr. Puszter Bernadett: Miénk 
a TÉR. Hasznosítsuk! – cím-
mel tartott előadást, dr. Kapo-
si József: Változó tanulási-ta-
nítási stratégiákról beszélt. De 
még hosszasan lehetne sorol-
ni a kiváló előadásokat, melyek 
mind, mind biztos „kapaszko-
dót” jelentenek a pedagógusok 
számára a jövő nemzedékének 
oktatásában. V. I.

Fotó: Kovács Zsolt

Folytatás a címlapról

Workshopok, szakmai előadások 

Biztonságos munka, egészséges élet 
– felelős vállalatirányítás a DDC-nél

Titkok nyomában 
– Megjelent Szentesi Zöldi László 

legújabb könyve

Közel 1700 pedagógus vett részt a IV. Dunakeszi Tankerületi Szakmai Napon

Felelősségvállalás 
minden szinten

A DDC számára kiemelten 
fontos a munkavállalók jóllé-
te, melyet átfogó, felelős válla-
latirányítással és biztonságos 
vállalati működéssel garantál. 
A vállalati mindennapi mű-
ködése során az egészségvé-
delem prioritást élvez: ősszel 
a kollégák különféle egészség-
ügyi szűrőprogramokon ve-
hetnek részt, emellett a DDC 
munkavédelmi hetet is szer-
vez, ahol a biztonságos mun-
kavégzés fontosságára he-
lyezik a hangsúlyt – mindez 
nemcsak a munkavállalók tu-
datosságát növeli, hanem erő-
síti a csapaton belüli kapcsola-
tokat is.

Fókuszban a 
munkabiztonság

A DDC a munkahelyi kör-
nyezet és a munkafolyama-
tok biztonságos megvalósítá-

sára törekszik, melynek cél-
ja a munkavállalók egészségé-
nek és biztonságának megőr-
zése, valamint a balesetek és 
sérülések megelőzése. A Váci 
Gyárban például 5 éve nem 
volt munkakieséssel járó bal-
eset, továbbá a Beremendi 
Gyár is több mint egy éve bal-
esetmentesen üzemel. Emel-
lett van több olyan betonüzem 
és kavicsbánya is, ahol a fenn-
állás óta nem fordult elő mun-
kahelyi baleset. 

Együtt az árvízi 
védekezésben is

A Duna-Dráva Cement Kft. 
nevében őrzi hazánk legna-
gyobb folyóját, mely most drá-
mai helyzet elé állította az or-
szágot. A Duna vízszintemel-
kedése komoly árvízveszélyt 
okozott Vác térségében is, 
ahol szeptember 17-20. között 
a DDC munkatársai is kivet-
ték részüket az árvízi védeke-
zésből: a kollégák mintegy 20 

fős önkéntes csapata 3 napon 
keresztül több tízezer homok-
zsákot töltött meg, hogy közö-
sen járuljanak hozzá az árvíz 
elleni védekezés sikeréhez és a 
térség megóvásához. A válla-
lat emellett a gombási agyag-
bányából 1250 tonna anyag-
gal támogatta a gát meghosz-
szabbítását a Burgundia vá-
rosrészben.

Fenntarthatóságból 
jeles

A Duna-Dráva Cement Kft. 
a fenntartható fejlődés elvével 
összhangban működik, ame-
lyet a Társaság százéves ce-
mentgyártási hagyománya és 
nemzetközi háttere is erősít. 
A fenntarthatóság áthatja te-
vékenységét: korszerű, kör-
nyezettudatos műszaki eljá-
rásokat alkalmaz, „jó gazda” 
módjára kezeli a természe-
ti erőforrásokat és folyamato-
san fejleszti gyártási techno-
lógiáját.

Ha valaki igazán érdeklődik egy téma iránt, 
akkor könnyen és gyorsan, lelkesédessel 

telve megy az anyaggyűjtés. A szerző az Origo-
nak adott interjújából kiderül, mondhatni re-
kordidő alatt – kutató munkával együtt két hó-
nap – készült el Az Elsüllyedt világ – Kodolányi 
János belső emigrációja 1944-1956 című kötet. 
Nem is csoda, hiszen SZZL 16 éves kora óta Ko-
dolányi rajongó, így tudta mit keres és azt ho-
gyan fogja tálalni.

 „Ebben az időszakban először a nyilasok, 
majd a kommunisták szorították ki az irodal-
mi életből. Kodolányi Balatonakarattyán bel-
ső száműzetésben élt feleségével. Ezt a nagyon 
nehéz időszakát tekintettem át 1944-től, Ma-
gyarország német megszállásától 1956-ig. Nem 
a forradalom kitörése miatt fejeztem be itt a tör-
ténetét, hanem azért, mert 1955 végén megje-
lenhetett végre egy novellagyűjteménye a hábo-
rú előtti írásaiból. Ezzel próbálták meg a barátai 
visszaterelni Kodolányit az irodalmi életbe. Az-
tán 1956 elején szívrohamot kapott, és 1969-ig – 
a haláláig – egyre rosszabb fizikai állapotba ke-
rült, önálló munkát már nemigen írt” – mesélt 
könyvéről a hírportálnak a szerző. A életrajztö-
redék olyan kényes kérdéseket taglal, amikről a 
rendszerváltás előtt szinte beszélni sem lehetett, 
például az ellene felvetett háború utáni vádakat, 
a kommunistákhoz fűződő viszonyát, a mitoló-
giai szemléletét, vagy a problémásnak nevezett 
politikai írásait. „A könyvem lényegében az el-
lene indított elképesztő hadjáratról szól” – je-
gyezte meg Szentesi Zöldi László.

A mű alapját Kodolányi János Várkonyi Nán-
dorral és Szabó Istvánnal folytatott levelezés 
adja, amik a szerző szerint tudatosan úgy íród-
tak, hogy az utókorban is biztosan elolvassák 
majd. „Olyan részletességgel betekinthetünk a 

levelein keresztül az életébe, hogy ez önmagá-
ban is figyelemre méltó a magyar irodalomtör-
ténetben. Néhány érdekes fejezetet én is kira-
gadtam a levelezéséből a könyvemben” – lelke-
sedett a publicista. Szentesi Zöldi László könyve 
azok számára is érdekes lehet, akik nem isme-
rik Kodolányi János munkásságát, mert a ma-
gyar irodalom világirodalmi rangú szereplője, 
aki megérdemli, hogy a mai generáció is meg-
ismerje. A könyvet keressék bátran a könyves-
boltokban. Mindenkinek jó olvasást és elmélyü-
lést kívánunk!

Szeredi Helga
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Jeles esemény, meghatározó mérföldkő Kóspallag életében a minibölcsőde felépítése és felavatása

A nyolc férőhelyes Csigabiga Bölcsőde

A Duna-Dráva Cement Kft. (DDC) ösztöndíj-pályázatot hirdet tanulmányi, sport vagy művésze-
ti területen kiemelkedően teljesítő általános és középiskolásoknak. A havi 8-10 ezer forintos 
támogatásra október 16-ig lehet beadni a pályázatokat. 

A 130 millió forint pályázati támogatásból megvalósult beruházás ünnepélyes átadásán be-
szédet mondott Dukai Miklós, a Belügyminisztérium önkormányzati államtitkára, Rétvári 
Bence, a Belügyminisztérium miniszterhelyettese, a térség Fidesz-KDNP-s országgyűlési kép-
viselője, valamint Plachi Attila Kóspallag polgármestere. A most megvalósult beruházás há-
rom új munkahelyet is teremt.
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Idén is pályázhatnak a tehetséges 
diákok a DDC ösztöndíjára

Kóspallagon nyolcfős 
új minibölcsődét avattak

A „Duna-Dráva a Tehetsé-
gekért” ösztöndíjprogramot 
több mint két évtizede indítot-
ta útjára a vállalat. A váci és a 
beremendi cementgyárak tér-
ségében élő fiatalok számára 
indított kezdeményezés ext-
ra támogatást nyújt azoknak, 
akik a tanulmányaik, a művé-
szetek vagy a sport területén 
kiemelkedő tehetséget és telje-
sítményt mutatnak. Eddig már 
több mint 1500-an részesül-
tek a támogatásban, amire 120 
millió forintot fordított a tár-
saság.

„Az ösztöndíjprogrammal 
segíteni és egyben motiválni 
szeretnénk a fiatalokat. Segí-
teni a kiválasztottakat, hogy 
kibontakoztathassák a tehet-
ségüket és további sikerek-
ben legyen részük. Motivál-
ni mindenkit, hogy fedezzék 
fel magukban azt a területet, 
amelyben jobbak tudnak len-
ni másoknál és merjék meg-

mutatni a képességeiket. Ta-
valy 84 tanulónak ítéltük 
meg a juttatást, de készek va-
gyunk tovább növelni a szá-
mot, ha elegendő pályázó fe-
lel meg a feltételeknek” – mu-
tatta be a filozófiájukat Mol-
nár Ivett, a DDC HR igazga-
tója.  

Az idei tanévben a szoká-
sos módon az általános isko-
lák 7-8. osztályosai, valamint 
a középiskolások pályázhat-
nak, amennyiben a kiírásban 
meghatározott intézmények-
be járnak és a tanulmányi át-
laguk legalább 4,5. Emellett 
fontos feltétel, hogy tanulmá-

nyi eredményeikkel, művésze-
ti vagy sportteljesítményükkel 
kitűnjenek a kortársaik közül.

A jelentkezési határidő októ-
ber 16-a, szerda. A pályázato-
kat a DDC Ifjúsági és Innová-
ciós Alapítványának kuratóri-
uma fogja elbírálni és választja 
ki a támogatásra érdemeseket. 
Az idei tanévben az általános 
iskolások havi 8 000 forintos, 
míg a középiskolások havi 10 
000 forintos ösztöndíjat kap-
hatnak. 

A Duna-Dráva a Tehetsége-
kért ösztöndíjprogram részle-
tei a vállalat holnapján olvas-
hatók.

A Börzsöny egyik legszebb 
természeti környezeté-

ben elterülő településén épült 
új gyermekintézmény avató ün-
nepségén Dukai Miklós, a Bel-
ügyminisztérium önkormány-
zati államtitkára a 0627.hu te-
levíziós stábjának adott nyilat-
kozatában kiemelte: a 2010 óta 
regnáló kormány egyik legfon-
tosabb célkitűzése a családba-
rát intézkedések megvalósítása, 
melyek között nagy hangsúlyt 
helyeznek a bölcsődei férőhe-
lyek bővítésére is. 

– A kóspallagi nyolcfős 
minibölcsőde építése a Terüle-
ti Operatív Program keretében 
valósult meg, 130 millió forint 
pályázati forrásból. A család-
barát kormány a bölcsődék, az 
óvodák építésével a gyermekek 
kulturált és biztonságos elhelye-
zése mellett a szülők munkavál-
lalását is támogatja.  Az operatív 
program mellett a Magyar Falu 
Program más típusú fejleszté-
seket, például közutak építését, 
felújítását vagy a helyi közössé-
gek életében meghatározó sze-
repet betöltő civil szervezete-
ket, egyházközségeket támogat-
ja, melyek együtt mind, mind a 
helyi közösség életkörülményeit 
javítják, hozzájárulnak az erős, 
egymást segítő közösségek ki-
alakításához – fejtette ki az ál-
lamtitkár. 

Rétvári Bence, a Belügy-
minisztérium parlamenti ál-
lamtitkára, a térség ország-
gyűlési képviselője nagy el-
ismeréssel beszélt a Csigabi-
ga Bölcsőde igényes épületéről, 
külső arculatáról, amely ma-
gán viseli a Börzsöny termé-
szeti szépségét és adottságait.  

- A tervezők és a kivitelezők 
nagyszerűen ötvözték a Bör-
zsöny természeti kincseit, a be-
ruházás során felhasznált fa és 
terméskőanyagok nagyszerű-
en harmonizálnak a térségben 
elterjedt építészeti stílussal. A 
kóspallagi minibölcsőde új épü-
lete, de említhetem a szoko-
lyai bölcsőde épületét is inspi-
ráló hatással van a környezeté-

re, a köz- és lakóépületek arcu-
latának kialakítására, felújításá-
ra. Egyik sem egy tucat épület, a 
világon bárhol elfogadnák, mert 
szép és igényes. Nagyon fon-
tosnak tartjuk, hogy ne csak a 
nagyvárosokban, hanem a kis-
településeken is legyen bölcső-
de, hiszen a családok számára 
megnyugtató érzés, ha megol-
dott az egy- vagy kétéves gyere-
kek napközbeni felügyelete.   

Rétvári Bence elmondta, 
hogy országszerte több mint 
100 milliárd forintot fordítottak 
új bölcsődék építésére. 

- Háromszor annyi települé-
sen van ma már bölcsőde, mint 
egy évtizeddel ezelőtt, és ösz-

szesen négyszer annyi bölcső-
dei intézmény van, mint tíz év-
vel ezelőtt. Itt a Dunakanyar és 
a Börzsöny településein is jó né-
hány bölcsőde épült vagy bő-
vült az elmúlt években. A kor-
mány emellett számos intézke-
déssel - családi adókedvezmény, 
CSOK, a babaváró támogatás, 
ingyenes tankönyv, kedvezmé-
nyes étkeztetés – segíti a csalá-
dokat. Jó látni, hogy Kóspalla-
gon nagyon észszerűen tervez-
ték meg a bölcsőde helyszínét, 
amely az óvoda mellett gyönyö-
rű természetközeli környezet-
ben épült, amihez egy hektár 
nagyságú ligetes, gyümölcsös 
terület tartozik – hangzottak 
Rétvári Bence elismerő szavai.

Plachi Attila, Kóspallag pol-
gármestere szerint a közel 
750 fős település életében je-
lentős mérföldkőnek számít a 

minibölcsőde felépítése, amely a 
helyi közösség számára új kihí-
vás volt, ám egyúttal rendkívüli 
nagy öröm is.  

- Kóspallag vonzereje és Bu-
dapest közelsége révén egyre 
jobban nő a kiköltöző kisgyer-
mekes családok száma a telepü-
lésen. Szerencsére mind több a 
gyermekek létszáma, ami indo-
kolta a minibölcsőde felépítését, 
melyet sikerült teljes egészében 
kivitelezni a pályázaton elnyert 
130 millió forintból – ismertette 
a második polgármesteri ciklu-
sát elkezdő településvezető.

Plachi Attila elmondta, hogy 
a 120 négyzetméteres épület 
mögötti egy hektáros terüle-

ten közparkot szeretnének ki-
alakítani, melynek terveit a he-
lyi Pandel Egyesület jóvoltából 
díjmentesen készítették el kert-
tervezők, agrárszakemberek és 
kertészmérnökök.  

- Már elültettünk 50 gyü-
mölcsfát, a patakhoz lenyúló te-
rület végében építünk egy épü-
letet is a gyönyörű közparkban. 
A bölcsőde mellett lévő óvo-
da mögött 5000 négyzetméte-
res biokert működik, melyből 
70 dunakanyari családnak érté-
kesítik a terményeket. Úgyhogy 
egy csodálatos környezetben fo-
gadja a minibölcsőde a gyereke-
ket, akik számára ideális kör-
nyezetet teremtettünk – mondta 
elégedetten Plachi Attila, Kós-
pallag polgármestere.

Vetési Imre
Fotó: Szabó Csaba

A Duna-Dráva Cement Kft. eddig 1500 tehetséges diákot támogatott mintegy 120 millió forinttal
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A rendezvényen felszólaló egykori kiválóságok, olimpiai bajnokok a sport nevelő és közösségépítő hatását hangsúlyozták

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati 
iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTELDunakeszi volt az idei Magyar 
Diáksport Napjának kiemelt helyszíne 

Minden évben szeptember 
utolsó péntekén zajlik a 

diáksport ünnepe, amelyet ha-
gyományosan élménysporttal 
ünnepelnek a hazai általános és 
középiskolákban. Az évről-év-
re bővülő létszámú eseményen 
idén hazai részvételi csúcs szü-
letett: közel félmillió diák vett 
részt országszerte 1400 iskolából 
a sportprogramokon, nemzet-
közi szinten pedig 43 országból 
2,8 millióan. Ezzel a jeles nap 
a #BEACTIVE Európai Sport-
hét legnépesebb sporteseménye 
is egyben. A mozgásprogramok 
tetszés szerint alakíthatók az is-
kolák lehetőségeihez, igazodva a 
helyi sportinfrastruktúrához, az 
iskola elhelyezkedéséhez, illet-
ve eszközparkjához. Az egyetlen 
ajánlott programelem csupán 
az adott évnek megfelelő méter, 
vagyis idén 2024 méter lefutása.

A jeles naphoz minden évben 
egy fókusztéma is kapcsolódik, 
ez pedig idén a „Mozgás álta-
li tanulás”. A kiemelt témával az 
MDSZ arra kívánta felhívni a fi-
gyelmet, hogy az iskolákban le-
hetőség szerint ne csak testneve-
lés órán, illetve a délutáni sport-
foglalkozások alkalmával mo-
zogjanak a gyerekek, hanem az 
egyéb tanórákon is, akár beépít-
ve az oktatásba, akár fejfrissítők 
formájában.

Ez volt a célja az idei külön-
leges közösségi kezdeményezés-
nek is, amely egy hatalmas közös 
belemelegítő tánc formájában 
valósult meg. Az MDSZ szept-
ember 27-én 10 órakor élőben 
közvetítette Facebook-oldalán 
a Dunakeszi Diáknegyedben 
megrendezett központi esemény 
bemelegítő táncát Marics Peti 
és Radics Gigi „Szép mosolyú 
lány” című számára. Ebbe tud-
tak bekapcsolódni országszer-
te az iskolák, osztályok, akár a 
diáksport napi programba be-
építve, akár aktív szünetben 
vagy közismereti óra fejfrissítő-
jeként. A közös táncról az isko-
lák videófelvételeket is készítet-
tek, amelyek mind megjelennek 
majd a diáksportnapról készülő 
videoklipben. 

A Dunakeszi Diáknegyed-
ben, a IV. Béla Gimnáziumban 
és a VSZC Lányi Ferenc Tech-

nikum és Szakképző Iskolában 
zajló kiemelt eseményen aktívan 
részt vett Gulyás Michelle, Pá-
rizs öttusa olimpiai bajnoka, és 
együtt táncolt a diákokkal Bala-
toni Katalin köznevelési helyet-
tes államtitkár is. A jubileumi 
eseményt Schmitt Pál fővédnök, 
korábbi köztársasági elnök, két-
szeres olimpiai bajnok nyitotta 
meg, és a résztvevő olimpiai baj-
nokok sorát gazdagította Gyurta 
Dániel is. A fiatalokkal együtt 
táncolt a rendezvénynek otthont 
adó Dunakeszi alpolgármestere, 
Sipos Dávid is.

A sport mindenre 
megtanít

Az esemény fővédnöke el-
mondta, hogy apaként és nagy-
apaként fontosnak tartja a spor-
tot, mert nevel. “mert megta-
nuljátok, hogy van győzelem és 
van vereség, de a kézfogás utána 
soha nem maradhat el. A spor-
ton keresztül barátokra tesztek 
szert, a sporton keresztül ma-
gatokat is kipróbáljátok. választ 
kaptok arra a kérdésre: vajon ezt 
még meg tudom-e csinálni? A 
sport tehát mindenre megtanít.”

Balatoni Katalin, közne-
velési helyettes államtitkár, 
néptáncpedagógus ezúttal spor-
tos szerelésben érkezett, hiszen 
ő maga is beállt a közös sporto-
lásba. 

Balogh Gábor, az MDSZ elnö-
ke, olimpiai ezüstérmes öttusá-
zó így nyilatkozott az esemény-
ről: „Büszkék vagyunk, hogy a 
mi kezdeményezésünkből va-
lósulhatott meg Európa legna-
gyobb közösségi sporteseménye, 
ez egy igazi magyar sikersztori! 
Óriási élmény volt látni itt hely-
ben is a több mint 500 sportoló 
fiatalt, és bízunk benne, hogy a 
mozgás és a közösség élménye 
ahhoz a több tízezer gyerekhez 
is eljutott ma, akik online kap-
csolódtak be a programunkba. 
Ezzel a pedagógusoknak is min-
tát szeretnénk mutatni, hogy ér-
demes az aktivitást a tanórákba 
bevinni, mert minden perc moz-
gás számít!” 

Gyurta Dániel olimpiai baj-
nok elmondta, hogy a koráb-
bi évei minden nap arról szól-

tak, hogy tizedeket, százado-
kat faragjon le a medencében, 
most mint sportdiplomata, már 
más teljesítményre van szükség. 
“Kedves diákok! Ha csak spor-
toltok napi 1 órát, az nagyon so-
kat tesz hozzá majd az életetek-
hez. Most már abban mérem a 
teljesítményem, hogy minél több 
gyerekkel és fiatallal megszeret-
tessük a mozgást.”

Gulyás Michelle is üzent a di-
ákoknak. “Az öttusa nem szo-
kott ekkora figyelmet kapni, de 
ezzel az eredménnyel, amit si-
került elérnem, óriási reflektor-
fényt kapott a sportág. Többen is 
kedvet kaptak ahhoz, hogy ezt a 
változatos sportágat válasszák.”

“11 évesen kezdtem az öttusát, 
Guzi Blanka 15 évesen kezdte és 
olimpiai 4. lett, így azt mondom, 
sosem késő. De maga az öttusa 
is jó alapot tud adni más sport-
ághoz is. Az első, amit megtanu-
lunk, az mindenképpen a futás, 
ami az állóképességet adja meg. 
Nehezen motiválom magam hi-
degben felkelni reggel 6 órakor 
és lemenni úszni, de mindig a 
célokra kell fókuszálni, és sokat 
tudnak segíteni a barátok és per-
sze a család.”

“Több szülő is odajött hoz-
zám, hogy az egész családnak 
nagyon tetszett a hozzáállásom, 
a versenyzésem, és milyen kez-
dést ajánlok a sportág elkezdé-
séhez. A laser run, a futás és a 
lövészet kombinációja már sok 
sportágválasztó része, itt szok-
tam én is népszerűsíteni ezt a 
sportot. Ilyenkor az a tapasztala-
tom, hogy sok gyereknek sikerül 
felkelteni az érdeklődését, taná-
csokat és tippeket kérnek” – me-
séli Michelle sugárzó mosollyal 
a dunakeszipost.hu-nak adott 
nyilatkozatában.

Dunakeszi, 
a sportok városa

Sipos Dávid, Dunakeszi al-
polgármestere a helyi sajtó kép-
viselőinek adott interjúban úgy 
nyilatkozott, hogy rettenetesen 
büszkék arra, hogy a tízedik Ma-
gyar Diáksport Nap programjá-
nak a Dunakeszi Diáknegyed ad-
hatott otthont, ahol minden fel-
tétel adott a mindennapos testne-
veléshez és a profi sportrendezvé-
nyekhez egyaránt.

“Országos szinten is kiemel-
kedő beruházás valósult meg a 
diáknegyed felépítésével. Már 
az építkezés során bejárást tar-
tottam a Magyar Diáksport Szö-
vetség vezetőivel, akik már ak-
kor jelezték, hogy nagy fantáziát 
látnak a létesítményben – orszá-
gos szinten is. Egymásnak adják 
a kilincset a megkeresések. Az 
országos laser run-versenynek is 
mi adunk otthont. Büszkén vál-
laljuk a házigazda szerepét.

Ugyanakkor számunkra a 
legfontosabb, hogy a dunake-
szi gyerekekre fókuszáljunk, 
ezért az egyik legnagyobb ered-
ményünknek azt tartom, hogy 
a VSD 25 szakosztályában már 
több mint 3000 sportoló mozog 
napi szinten. nem véletlenül em-
legetik úgy Dunakeszit, mint a 
sportok városa”

– zárta nyilatkozatát az alpol-
gármester.

A közös bemelegítés egy közös 
tánc volt, amit már élőben köz-
vetítettek a Dunakeszi Diákne-
gyedből.

További kiemelt diáksport 
napi rendezvény zajlott Kapos-
váron a Csokonai Vitéz Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakgimnáziumban, továbbá a 
Pacsai Általános Iskolában is.

Húszéves hazai, és tízéves nemzetközi jubileumát ünnepelte 
a Magyar Diáksport Napja, amely 2015 óta már Európai Diák-
sport Nappá bővült. A különleges alkalomból egy országos kö-
zös táncos bemelegítést szervezett a Magyar Diáksport Szö-
vetség.

WIDEX SMARTRIC
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JÖJJÖN BE HOZZÁNK INGYENES

HALLÁSVIZSGÁLATRA ÉS PRÓBÁLJA

KI AZ ÚJ WIDEX SMARTRIC 440

HALLÓKÉSZÜLÉKET!*

INNOVATÍV

FORMATERVEZÉS,

JOBB FÓKUSZÁLÁS

*A hi rdetésen szerepl ő Wi dex SmartRI C 440 hal l ókészül ék/gyógyászati segédeszköz

nem szerepel a N EAK támogatási l i stán.

A kockázatokról ol vassa el a használ ati útmutatót, vagy kérdezze meg kezel őorvosát!

HALLÓKÉSZÜLÉK

STÚDIÓ

GÖD, KINCSEM PARK

06 (70) 31 7 6881

Egyeztessen vel ünk i dőpontot!

god@wi dex.hu
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Három olimpiai bajnok nyitotta meg a rendezvényt 


